

**October 26, 2020**

**IMPORTANT NEWS : Information for business stakeholders on COVID-19 supports (AAFC) / NOUVELLE IMPORTANTE : Renseignements pour les intervenants en affaires concernant les appuis COVID-19 (AAC)**

\*\*\*\*\* *Le français suit l'anglais* \*\*\*\*\*

Hello,

We would like to advise you of an announcement today regarding access to the Canada Emergency Business Account (CEBA) to businesses currently operating through personal bank accounts. See news release below:

<https://www.canada.ca/en/department-finance/news/2020/10/canada-emergency-business-account-now-open-to-businesses-using-personal-banking-accounts.html>

Thank you,

**Industry Engagement Division** Agriculture and Agri-Food Canada Government of Canada

Bonjour,

Nous désirons vous informer d'une annonce aujourd'hui concernant l'accès au Compte d'urgence pour les entreprises canadiennes (CUEC) pour les entreprises qui utilisent présentement un compte bancaire personnel. SVP voir le communiqué de presse ci-dessous.

<https://www.canada.ca/fr/ministere-finances/nouvelles/2020/10/les-entreprises-qui-ont-recours-a-un-compte-bancaire-personnel-ont-desormais-acces-au-compte-durgence-pour-les-entreprises-canadiennes.html>

Merci,

**Division de la consultation du secteur** Agriculture et Agroalimentaire Canada Gouvernement du Canada

\*\*\*\*\*

**October 26, 2020**

**COVID-19 Weekly Information Update - October 23, 2020 / COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 23 octobre 2020**

\*\*\*\*\* *Le français suit* \*\*\*\*\*

We would like to send you a few updates regarding COVID-19 and ask you to share this information in your networks. Please continue to consult the [AAFC website](#) regularly for updates.

1. **Agriculture and Agri-food Temporary Foreign Workers Arrivals – Provincial Analysis**
2. **Canadian Centre for Occupational Health and Safety Resources (CCOHS)**

**Industry Engagement Division** Agriculture and Agri-Food Canada Government of Canada

[COVID-19 Weekly Information Update – October 23, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 23 octobre 2020](#)

Nous souhaitons vous faire part de quelques mises à jour concernant la COVID-19 et vous demandons de communiquer ces renseignements dans vos réseaux. Veuillez continuer à consulter régulièrement le [site Web d’AAC](#) pour les mises à jour.

1. **Arrivées des travailleurs étrangers temporaires dans le secteur de l'agriculture et de l'agroalimentaire - Analyse par province**
2. **Ressources du Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail (CCHST)**

**Division de la consultation du secteur** Agriculture et Agroalimentaire Canada Gouvernement du Canada

[COVID-19 Weekly Information Update – October 23, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 23 octobre 2020](#)

\*\*\*\*\*

**October 19, 2020**

**COVID-19 Weekly Information Update - October 16, 2020 / COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 16 octobre 2020**

\*\*\*\*\* *Le français suit* \*\*\*\*\*

We would like to send you a few updates regarding COVID-19 and ask you to share this information in your networks. Please continue to consult the [AAFC website](#) regularly for updates.

1. **COVID-19 Health and Safety Resources**

**2. Canada Emergency Rent Support, the Canada Emergency Wage Subsidy and Canada Emergency Business Account**

**Industry Engagement Division** Agriculture and Agri-Food Canada Government of Canada

[COVID-19 Weekly Information Update – October 16, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 16 octobre 2020](#)

Nous souhaitons vous faire part de quelques mises à jour concernant la COVID-19 et vous demandons de communiquer ces renseignements dans vos réseaux. Veuillez continuer à consulter régulièrement le [site Web d'AAC](#) pour les mises à jour.

- 1. Ressources en santé et sécurité sur la COVID-19**
- 2. La Subvention d'urgence du Canada pour le loyer, la Subvention salariale d'urgence du Canada et le Compte d'urgence pour les entreprises canadiennes**

**Division de la consultation du secteur** Agriculture et Agroalimentaire Canada Gouvernement du Canada

[COVID-19 Weekly Information Update – October 16, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 16 octobre 2020](#)

\*\*\*\*\*

**October 12, 2020**

**COVID-19 Weekly Information Update - October 9, 2020 / COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 9 octobre 2020**

\*\*\*\*\* *Le français suit* \*\*\*\*\*

We would like to send you a few updates regarding COVID-19 and ask you to share this information in your networks. Please continue to consult the [AAFC website](#) regularly for updates.

- 1. Emergency Food Security Fund**
- 2. Emergency On-Farm Support Fund**
- 3. Regional Relief and Recovery Fund: Additional funding to provide further support for businesses**
- 4. Canada Infrastructure Bank Growth Plan**

**Industry Engagement Division** Agriculture and Agri-Food Canada Government of Canada

[COVID-19 Weekly Information Update - October 9, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 9 octobre 2020](#)

Nous souhaitons vous faire part de quelques mises à jour concernant la COVID-19 et vous demandons de communiquer ces renseignements dans vos réseaux. Veuillez continuer à consulter régulièrement le [site Web d'AAC](#) pour les mises à jour.

1. **Fonds d'urgence pour la sécurité alimentaire**
2. **Le Fonds d'urgence pour les mesures de soutien à la ferme (FUMSF)**
3. **Le Fonds d'aide et de relance régionale : un financement supplémentaire pour apporter un soutien supplémentaire aux entreprises**
4. **Plan de croissance de la Banque de l'infrastructure du Canada (BIC)**

**Division de la consultation du secteur** Agriculture et Agroalimentaire Canada Gouvernement du Canada

[COVID-19 Weekly Information Update - October 9, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 9 octobre 2020](#)

\*\*\*\*\*

**October 7, 2020**

**Emergency On-Farm Support Fund (EOFSF)/Fonds d'urgence pour les mesures de soutien à la ferme (FUMSF)**

- Following the July 31st Government announcement of additional investments in measures to boost protections for Temporary Foreign Workers (TFW) and address COVID-19 outbreaks on farms, Agriculture and Agri-Food Canada (AAFC) launched a new \$35 million [Emergency On-Farm Support Fund](#) (EOFSF).
- The program is intended to support immediate needs related to changes required on farms to ensure the health and safety of domestic and temporary foreign workers due to COVID-19, and limit the spread of the disease on agricultural operations.
- Recipients will be primary producers. In order to be eligible for funding, applicants must confirm in writing that all applicable measures of the Quarantine Act are being adhered to, including but not limited to the mandatory 14-day isolation period for TFW.
- Eligible activities can be retroactive to March 15, 2020 and must be completed by February 26, 2021.
- The EOFSF has an end date of March 31, 2021, which means all disbursements must be made by the federal government by that date.
- The [application process](#) is open, with some variation in opening dates between provinces and territories.

**Emergency On-Farm Support Fund (EOFSF)**

**Fonds d'urgence pour les mesures de soutien à la ferme ((FUMSF)**

\*\*\*\*\*

**October 5, 2020**

**COVID-19 Weekly Information Update - October 2, 2020 / COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 2 octobre 2020**

\*\*\*\*\* *Le français suit* \*\*\*\*\*

We would like to send you a few updates regarding COVID-19 and ask you to share this information in your networks. Please continue to consult the [AAFC website](#) regularly for updates.

1. **Agriculture and Agri-food Temporary Foreign Workers Arrivals – Provincial Analysis**
2. **Extensions to the ‘Minimizing the Risk of Exposure to COVID-19 in Canada’ Emergency Orders in Council under the Quarantine Act**
3. **Extension of the Mandatory Isolation Support for Temporary Foreign Workers (MISTFW)**

Thank you,

**Industry Engagement Division** Agriculture and Agri-Food Canada Government of Canada

[COVID-19 Weekly Information Update - October 2, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 2 octobre 2020](#)

Bonjour,

Nous souhaitons vous faire part de quelques mises à jour concernant la COVID-19 et vous demandons de communiquer ces renseignements dans vos réseaux. Veuillez continuer à consulter régulièrement le [site Web d’AAC](#) pour les mises à jour.

1. **Arrivées des travailleurs étrangers temporaires dans le secteur de l'agriculture et de l'agroalimentaire - Analyse par province**
2. **Prolongation des ‘Décret visant la réduction du risque d’exposition à la COVID-19 au Canada’ Décrets d'urgence de la *Loi sur la mise en quarantaine*.**
3. **Prolongation du Programme d’aide pour l’isolement obligatoire des travailleurs étrangers temporaires (PAIOTET)**

Merci,

**Division de la consultation du secteur** Agriculture et Agroalimentaire Canada Gouvernement du Canada

[COVID-19 Weekly Information Update - October 2, 2020 - COVID-19 - Mise à jour de la semaine - le 2 octobre 2020](#)

\*\*\*\*\*